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Tisztelt Elnök Asszony !

A Házszabály 94 . §-ának (1) bekezdése alapján írásbeli kérdést intézek dr . Kolber István
regionális fejlesztésért és felzárkóztatásért felelős tárca nélküli miniszterhez :
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IItÁSBELI KÉRDÉS

Miért nem kötötték meg a szerződéseket a Regionális Operatív Program „Óvodai és
alapfokú nevelési-oktatási intézmények infrastrukturális fejlesztése" pályázaton

hónapokkal ezelőtt nyertesnek nyilvánított pályázókkal Miniszter úr !

Tisztelt Miniszterelnök Úr

Sok vidéki közoktatási intézmény (iskola, óvoda) pályázott a ROP keretében és értesítést is
kaptak arról, hogy pályázataik sikeresek voltak, tehát várhatják a szerződéskötést, amire
azonban nem került sor. A ROP pályázat meghirdetésekor a Pályázat Előkészítő Alap (PEA)
pályázatai alapján még egyetlen egy projekt sem készült el, tehát a PEA ügyfelek nem voltak
abban a helyzetben, hogy Ők is pályázhassanak. Időközben azonban a PEA ügyfelek
pályázatai is elkészültek, és állítólag benyújtásra is kerültek, bár a korábbi ígérvényekkel a
források már lekötésre kerültek, noha a pályázókkal a Tárca a szerződéseket nem kötötte meg .

Kérdéseim:
1) Megfelel-e a valóságnak az az állítás, hogy a PEA keretében érkező pályázatok

megelőzhetik a korábban nyertesként visszaigazolt pályázatokat, azaz velük előbb
kötnek szerződéseket, esetleg a korábbi nyertesekkel nem is kötnek .

2)

	

Mikorra várható Őriszentpéter község által nyert iskola, valamint óvoda-fejlesztési
nyertes pályázatainak szerződés kötése ?

Várom megtisztelő válaszát .
Budapest, 2oo5 . június 29 .
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